
Protokół Nr 35/2021

z obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 13.01.2022 r. o godz.

11-tej w trybie mieszanym.

Ad. J - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XXXV

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna zwolanej na wniosek grupy radnych Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia S marca I 990r. o samorządzie

gminnym (Dz. U. tj. z 202tr. poz. 1372 ze zm.) oraz na podstawie * 1 lpkt 2 * 13 ust. li 2

Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/yIII/23!2021 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021r., poz.

2239)

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdzila kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdzita. że porządek obrad radni otrzymali wraz z

materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

1 Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna.

4. Zamknięcie obrad sesji.

Radna izabella Wieczorek wystąpiła z wnioskiem o zmianę porządku obrad, polegającą na

dodaniu w pkt 4 punktu : „sprawy różne dot, sprawy zima w mieście”.

W wyniku glosowania: za - 18, przeciw - 1, wstrzymało się - O wniosek o zmianę porządku

obrad został przyięy

Skorygowany o powyższy wniosek porządek obrad przedstawia się następująco:



I .Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna.

4. Sprawy różne — dot. sprawy zima w mieście.

5. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. 3 — Projekt uch wały ty sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady

Miejskiej Koustancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała. że otrzymaliśmy rozstrzygnięcie Wojewody

Mazowieckiego stwierdzające nieważność tej uchwały podjętej na sesji w dniu 24 listopada

2021r. Następnie przekazała glos Radnemu Andrzejowi Cieślawskiemu. Poinformował On

dlaczego podjęta przez Radę Miejską w dniu 24 listopada 2021 r została unieważniona. Omówił

dokładnie wszystkie zastrzeżenia nadzoru prawnego Wojewody Mazowieckiego. Jednym z

punktów było rozstrzygnięcie „ że tego typu uchwała stanowi prawo miejscowe. chociaż też

bywało to różnie w różnych województwach. Zwrócono uwagę, że ze względu na wielkość

Gminy maksymalna stawka diety to 75% anie 100%. Jednak nie dostrzeżono, że w I uchwaly

było napisane. że podstawą jest właśnie 75% 2.4 krotności kwoty bazowej. W związku z

powyższym „ aby uniknąć dalszych nieporozumień, w przygotowanym teraz projekcie uchwaty

są te same stawki, tylko w odniesieniu do 75%, bazę stanowi Ustawa. Wartości nie zostaly w

jakikolwiek sposób zmienione. Kolejny zarzut Wojewody to kompensacyjny charakter diety.

Dlatego został do obecnej uchwały dodany zapis. który mówi, że od ryczałtu następuje

odłiczenie w przypadku, kiedy jest złożone oświadczenie, że dany radny nie pełnił swojej

funkcji. XV uchwale został umieszczony zapis, że wejdzie w życie po M dniach od

opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego — jako prawo

miejscowe, zgodnie z zaleceniami Wojewody Mazowieckiego.

Rozpoczęła się dyskusja.

Radna Anna Borowska zadała pytanie dlaczego w podobnych projektach uchwał przyjętych

przez Rady Gmin jest zawarty zapis, że wyrównanie diet następuje od sierpnia 2021 roku?

Skierowała swoje pytanie do Prawnika. Mecenas Kinga Krzyżewska poinformowała, że przepis

mówiący o wyrównaniu diet od sierpnia jest powtórzeniem prawa wyższego rzędu i nie

powinien być powtarzany w aktach prawa miejscowego. gdyż bardzo często budzi to zarzut w

nadzorze prawnym Wojewody.
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Następnie głos zabrał radny Bogusław Komosa poprosił, aby ta dyskusja zmierzała do końca,

poinformował, że jego zdaniem jakiekolwiek zamiany w tym projekcie uchwały mogą

spowodować jej unieważnienie ze strony nadzoru Wojewody. Zawnioskował o zamknięcie

dyskusji. W dalszej kolejności głos zabrała radna Renata Dąbrowska. Podjęła również wątek

należnych diet od sierpnia 20fl roku. Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała, że

uchwała został zmieniana według wytycznych Biura Prawnego Wojewody Mazowieckiego.

W x%- niku głosowania - za 19 JEDNOGŁOŚNIE Rada przyjęla wniosek o zamknięcie

dyskusji i przejście do głosowania.

W wyniku glosowania: za - 15, przeciw - 3, wstrzymało się - 1 Rada Miejska podjęta ww.

uchwalę.

Nadano jej numer 471 /y111J35/2022.

Ad. 4- Sprawy różne — dot. sprany zima w mieście.

Radna izahella Wieczorek poinformowała, że w Gminie jest zorganizowana akcja pt. Zima w

mieście, odhywa się ona w szkole przy ul. Wojewódzkiej. Radna otrzymała informację, że

bardzo szybko zabrakła miejsc na te ząjęcia dla zainteresowanych dzieci. Zabrakło miejsc dla

14 osób. Zapytało czy to prawda. że Gmina nie wyłożyła dodatkowych pieniędzy na tą akcję

mimo, że szkoła posiada odpowiednie moce przerobowe by zorganizować dodatkową grupę

chętnych dzieci. Zwróciła się do radnych o znalezienie kwot w budżecie na ten cel.

Głos zabrał Burmistrz Kazimierz Jańczuk, poinformował, że w dniu poprzednim otrzymał

informację od Dyrektorki szkoły przy ul Wojewódzkiej, mówiącą, że liczba dzieci chętnych do

udziału w akcji zima w mieście jest większa od planowanej. Pani Dyrektor planowała

zorganizować to dla 50 dzieci natomiast chętnych jest o 20 dzieci więcej. ZapewniŁ że spotka

się z Panią Dyrektor i ten problem zostanie rozstrzygnięty. Radna lzabella Wieczorek

podziękowała za tą informację.

Ad. 5 - Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad został wyczerpany i

zamknęła obrady XXXV sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczególy zawiera nagranie na plycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie

zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski,

Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Grzegorz Szewczyk Irena Śliwka,

Izabella Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak,

Dorota Zarzycka, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (2)
Anna Borowska, Iwona Siudzińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Wasilewski

BRAK GŁOSU (2)
Renata Dąbrowska, Bogusław Komosa

NIEOBECNI (2)
Alfreda Konopka, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 13 stycznia 2022, o godz. 11:40

Wysncrowano wysten,€ eSesJap[ 2022-01-24 14:27A2


